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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:512 Polisens möjlighet att fokusera på allvarliga brott

Ordningsböter för att urinera på offentlig plats och ordningsböter, såsom 
nedskräpning (år 2020 delades 87 böter ut i hela Sverige) eller om någon 
dricker på offentlig plats (vid en offentlig tillställning på offentlig plats får 
alkohol bara förtäras om det sker vid en servering med tillstånd) borde 
rimligtvis kunna utfärdas av (efter förordnade av polisen) ordningsvakter. 
Polisens resurser behöver läggas på mer allvarliga brott, exempelvis 
gängkriminalitet. 

Jag anser därför att förutsättningarna för att förordnade ordningsvakter ska 
kunna utfärda ordningsböter för att motverka mindre förseelser på våra gator 
och torg bör utredas. Dessa förseelser kan exempelvis vara alkoholförtäring på 
allmän plats, mindre nedskräpning som exempelvis cigarettfimpar och 
tuggummi, urinering på offentlig plats.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur ämnar ministern verka så att polisen kan fokusera på mer allvarliga brott? 

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


